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Onderwerp: Niet doorgaan SIVO-festival 2024 
 
 
Toelichting 
 
Al jaren is het SIVO-festival een gegarandeerde publiekstrekker in 
onze gemeente, bezoekers en lokale middenstand varen wel bij dit 
zomerse evenement. 
Om diverse redenen is de locatie enkele keren veranderd, vanuit de 
thuisbasis Odoorn, heeft het festival ook in Orvelte en Borger plaats 
gevonden. De laatste keer zelfs op uitdrukkelijk verzoek van de 
gemeente Borger-Odoorn.  
Dit culturele dansfestival is, mede door de wijze van huisvesting 
van de internationale deelnemers, altijd als prettig en stimulerend 
ervaren door de inwoners van onze gemeente.  
Uit de media en door gesprekken met betrokkenen in het proces 
rondom het SIVO-festival is dit jaar een beeld ontstaan dat vragen 
oproept. 
Met als grootste vraag: waarom kon het festival dit jaar niet 
doorgaan? De vage beschuldigingen over en weer, en de 
misverstanden tussen organisatie en facilitators spreken boekdelen. 
De indruk ontstaat dat er zeker mogelijkheden waren om het 
festival op een goede manier te organiseren, dat diverse 
betrokkenen echter stijfkoppig bleven in hun aangenomen 
standpunten.  
 
 
 
Vragen 
 

1) Wat is de beleving van het college over het hele proces zoals 
dat dit jaar heeft gespeeld? 

2) Waarom kon het festival in 2023 wel in Borger plaatsvinden 
en lukt dit in 2024 niet? Wat is er veranderd? 



3) Ziet het college nog mogelijkheden om het festival in 2024 
toch door te laten gaan? Wat zou er hiervoor moeten 
gebeuren? Indien het college geen mogelijkheden ziet, kan zij 
aangeven waarom niet? 

4) Op welke wijze worden de vele betrokkenen, bijv. 
ondernemers, geïnformeerd door de gemeente? Hoe gaat het 
college ervoor zorgen dat de communicatie vanuit de 
gemeente geen struikelblok meer vormt?  

5) Kan het college aangeven welke maatregelen kunnen worden 
genomen om er zeker van te zijn dat het festival volgend jaar 
wel door kan gaan? Welke van deze maatregelen vallen 
daarbij onder de verantwoordelijkheid van het college?  
 

 
Let wel: bij de beantwoording van deze vragen zijn wij niet op zoek 
naar excuses of het aanwijzen van schuldigen, maar vragen wij een 
feitelijke analyse en een positieve basishouding. 
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